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Írásbeli választ igénylőkérdés

Tisztelt Elnök Úr!

„Mikor lesznek egyenrangúak a magyar hajósok?” címmel, a Házszabály 91 . §-a
alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani Dr. Fellegi Tamás miniszter
Úrhoz

Tisztelt Miniszter Úr!

Közel két évtizede hajózható vízi út köti össze a Duna és a Rajna vízi út rendszerét. Ma
már a hajózási társaságok többsége mindkét vízi úton rendszeresen hajózik . A hajók
rendszerint átrakás nélkül jönnek Rotterdamból Budapestre és vissza . Ezért a
hajósdolgozóktól joggal követelik meg a Rajna vízi út rendszerén is érvényes hajós-szolgálat i
könyvet .

A magyar hajósok, amennyiben munkát szeretnének vállalni kénytelenek kiutazn i
Regensburgba, és ott egy idegen állam hajózási hatósága el őtt egy engedélyezési procedúrán
és orvosi vizsgálaton átesni, aminek a költsége útiköltséggel és szerény ellátással is legalább
130 — 140 ezer forint . Aki ezt a kiadást és az utazással, valamint az idegen nyelven, idegen
hatóság előtt történő ügyintézéssel együtt járó strapát nem vállalja, az jobb, ha el sem meg y
állás interjúra, mert bajor hajós-szolgálati könyv nélkül szóba sem állnak vele .

Most a Duna vízi út rendszerén a hatóságok, így a magyar hatóság is, elfogadja a Rajn a
vízi út rendszerére érvényes hajós-szolgálati könyvet, de a Rajna vízi út rendszerén egyetlen
egy hatóság sem fogadja el a Duna vízi út rendszerére érvényes hajós-szolgálati könyvet .

Tisztelettel kérdezem, hogy mikorra várható, hogy a hajós-szolgálati könyve k
vonatkozásában az Európai Unió egyenrangú tagjai leszünk, és az egységessé vált Duna-
Majna-Rajna vízi út rendszeren a parti államok a hajós képesítésekhez hasonlóan az orvosi
alkalmassági vizsgálattal is érvényesített hajós-szolgálati könyveket is kölcsönösen el fogjá k
fogadni?

Kérdezem, hogy ennek érdekében, a szak-diplomácia területén tervez-e lépéseket tenn i
a Minisztérium? – Es. - Mikorra várható az egységes európai 'ós-szolgálati Jl á
bevezetése?
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